
JAARVERSLAG SCHOOLJAAR 2023-2024 

MEDEZEGGENSCHAPSRAAD G.A. DE RIDDERSCHOOL  

 

In het schooljaar 2023-2024 is de medezeggenschapsraad (MR) 7 keer officieel in vergadering 
bijeengekomen. De vergaderingen - die openbaar zijn - worden in principe ook bijgewoond door 
één van de namens onze school afgevaardigden in de Gemeenschappelijke 
Medezeggenschapsraad (GMR).  

 

De belangrijkste onderwerpen die in het schooljaar 2023-2024 aan de orde zijn geweest: 

 Jaarverslag, Schooljaarplan, IKC-gids en IKC-plan; 
 Huisvesting/nieuwbouw; 
 Toelichting rapporten; 
 Schoolbegroting; 
 Contact achterban; 
 Ouderbijdrage;  
 Deskundigheidsbevordering; 

 

 
SAMENSTELLING VAN DE MR 

Aan het begin van het schooljaar bestond de oudergeleding van de MR uit Meike Aslander 

(secretaris), Karin Kloosterman en Ilse Smit. Aan het einde van het schooljaar was Meike 
aftredend en herkiesbaar. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld dus Meike gaat door in 
de MR. 

De personeelsgeleding bestond aan het begin van het schooljaar uit Gea Gerding (voorzitter), 
Marike Kraai en Ellen Oosting. Aan het einde van het schooljaar was Gea aftredend en 
herkiesbaar. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld dus Gea gaat door in de MR. 
 

AFVAARDIGING IN DE GMR 

Namens het personeel was Mark Visser afgevaardigde van onze school in de GMR. Lotte Oude 
Essink-Burki is aan het einde van het schooljaar afgetreden en Erwin Douna heeft haar plek 
overgenomen als afgevaardigde namens de ouders die kinderen op de G.A. de Ridderschool 
hebben.  

  



JAARVERSLAG, SCHOOLJAARPLAN, IKC-GIDS EN IKC-PLAN 

De beleidsstukken zijn voorgelegd aan de MR en hier is door de MR-leden inhoudelijk feedback 
op gegeven. Deze punten zijn uitgebreid besproken met de directie. Vervolgens heeft de MR 
ingestemd met de nieuwe IKC-gids voor 2024-2025 en het IKC-plan voor 2023-2027. 
 

HUISVESTING/NIEUWBOUW 

De huisvesting van onze school is dit schooljaar opnieuw een belangrijk onderwerp op de 
agenda geweest. Er is een werkgroep voor de nieuwbouw en de directeur houdt de MR op de 
hoogte van de voortgang. Het Programma van Eisen is vastgesteld, er is een visie ontwikkeld en 
een architect aangesteld. In het volgende schooljaar zullen er definitieve tekeningen gereed zijn. 
De tijdelijke huisvesting is vrijwel rond, met de planning om volgende zomer te verhuizen. Er is 
opnieuw overleg geweest over de betrokkenheid van de MR bij de nieuwbouw. Aangezien het 
lastig is om precies vast te leggen wanneer de MR zijn adviesrecht kan uitoefenen, wordt de MR 
zo veel mogelijk betrokken door de directie. Dit onderwerp zal ook in het komende schooljaar 
veelvuldig op de agenda staan. 

 
TOELICHTING RAPPORTEN 

Omdat er bij veel ouders nog steeds onduidelijkheid bestond over het lezen van het rapport, 
heeft een lid van de MR samen met de directie een toelichting opgesteld om het begrijpelijker te 
maken. Deze toelichting is als bijlage aan de rapporten toegevoegd. 
 

SCHOOLBEGROTING 

Ook dit schooljaar is de schoolbegroting een terugkerend thema op de agenda geweest. Er heeft 
meerdere keren contact plaatsgevonden met de Vereniging Openbaar Onderwijs (VOO) en er is 
afstemming gezocht met de MR’en van andere scholen binnen KitsPrimair. Ook is er uitvoerig 
over dit onderwerp gesproken met de directie en leden van de GMR. Halverwege het schooljaar 
is er uiteindelijk een schoolbegroting opgesteld, die door de MR is ingezien. Om daadwerkelijk 
hier wat uit te halen, om de doelstellingen/begroting aan het beleid te kunnen koppelen, zal dit 
onderwerp komend schooljaar nog extra onder de aandacht zijn. 
 

CONTACT ACHTERBAN 

De MR hecht veel belang aan contact met de achterban; wij willen zichtbaar en bereikbaar zijn 
voor de ouders en hun input gebruiken. Dit is gedaan door: 

- Voor elke nieuwsbrief van de school is een stukje geschreven over de onderwerpen die 
tijdens de MR-vergaderingen zijn besproken 

- Dit schooljaar is er door de directie een ouderpanel georganiseerd waarbij een lid van de 
MR is aangesloten 

- Een MR-lid heeft deelgenomen aan een vergadering van de Ouderraad (OR) 
- Een ouder heeft deelgenomen aan twee MR-vergaderingen en  heeft een vraag ingediend, 

die later door de directie is opgepakt 
- De Leerlingenraad is halverwege het schooljaar deels weer opgestart. Het komende 

schooljaar zal worden onderzocht hoe er afstemming kan plaatsvinden met de 
Leerlingenraad 

 
 



OUDERBIJDRAGE 

De penningmeester van de OR heeft voorgesteld dat ook voor leerlingen die na de kerstvakantie 
instromen, en dus meedoen aan de schoolreis, alsnog één termijn van de ouderbijdrage moet 
worden betaald. Dit was voorheen niet het geval, terwijl er wel kosten voor deze leerlingen 
werden gemaakt. De MR heeft met dit voorstel ingestemd. 

 
DESKUNDIGHEIDSBEVORDERING 

De volgende cursussen zijn gevolgd: 
- MR Start  
- MR Verdieping 
- MR en Schoolplan 

 
 
 


